
Kontakt til Transportministeriet 

20. august 2023 

Kære Transportminister 

Jeg bøvler med Banedanmark som varetager opgaven med at sagsbehandle spørgsmål om 

støjkompensation. Bøvlet omhandler sagsbehandlingen af ret faktuelle forhold der 

fremlægges og derudover tilbageholdelse af oplysninger om det faktuelle forløb med arbejder 

det pågældende sted på banen.  

Jeg har oprettet sag nummer 2022-15148 den 1. juni 2022 og vil gerne at du som Minister går 

ind i sagen med henblik på at der træffes afgørelse om støjkompensation i ikke under 20 dage 

og dertil godtgørelse for Banedanmarks udeladelser i den konkrete sag svarende til 

støjkompensation i ikke under 20 dage. Banedanmark har ikke helt passet på den opgave de 

har fået lov til at varetage. 

I forbindelse med ovennævnte vil jeg i det væsentligste pege på at der har været masser af 

sagligt grundlag for at træffe- eller ændre afgørelse om støjkompensation.  

Et kort nedslag i folketingets debat forud for den pågældende lov om blandt andet 

støjkompensation viser indlæg fra den daværende minister omkring ..."en fair og ordentlig 

mulighed for frit valg mellem økonomisk kompensation eller overnatning på hotel eller 

lignende"...... "i særlige tilfælde kan det vurderes".  

Jeg vedhæfter et uddrag fra mails med Banedanmark. 

Med venlig hilsen 

Ole Bjarnskov 

Engdalsvej 89B, 8220 Brabrand 

 

14. september 2023 

Transportministeriet 

Genfremsendelse af henvendelse til Transportministeriet 20. august 2023 
vedrørende Sagsnummer 2022-15148 oprettet 1. juni 2022, støjkompensation. 

Jeg vil anmode om bekræftelse på modtagelsen og en beskrivelse af hvornår jeg kan vente svar.  

Med venlig hilsen 

Ole Bjarnskov 

 

Offentligt
TRU Alm.del - Bilag 45

Transportudvalget 2023-24



 

5. oktober 2023 

Transportministeriet 

Anden genfremsendelse af henvendelse til Transportministeriet 20. august 2023 
vedrørende Sagsnummer 2022-15148 oprettet 1. juni 2022, støjkompensation. 

Jeg vil anmode om bekræftelse på modtagelsen og en beskrivelse af hvornår jeg kan vente svar, 
jævnfør almindelige principper i offentlig forvaltning.  

Samtidig vil jeg beskrive at jeg agter at fremsende til partiernes ordfører indenfor 
transportområdet medio november 2023, hvis jeg mod forventning ikke oplever at 
Transportministeriet sagsbehandler min henvendelse.  

Med venlig hilsen 

Ole Bjarnskov 

 

 


